
VRAAG 
 
 
Hasselt, 8 juni 2017 
 
 
Aan het kabinet van de provinciegriffier Provincie Limburg 
Universiteitslaan 1 
3500 Hasselt 
 
 
Schriftelijke vraag: Stand van zaken eventuele overdracht de Wissel 
 
 
Geachte voorzitter, 
Geachte griffier, 
Beste gedeputeerde, 
 
Graag had ik vernomen wat de stand van zaken is omtrent de eventuele overname van de school De Wissel 
 

 Is de provincie bereid om deze school over te nemen? 
 Zo ja onder welke voorwaarden? 
 Zo nee waarom niet? 

 
Alvast bedankt voor uw antwoord. 
 
Met vriendelijke groet, 
get. Hendrik Verbrugge  
(Fractieleider N-VA) 
 
 
 
 
 
ANTWOORD 
 
 
2017-06-16 
 
 
De heer Hendrik Verbrugge 
Provincieraadslid 
Bulsstraat 86 
3570 Alken 
 
 
Geachte heer 
 
Betreft: schriftelijke vraag d.d. 2017-06-08 - stand van zaken eventuele overdracht de Wissel 
 
In antwoord op uw schriftelijke vraag of de provincie bereid is om deze school over te nemen, kunnen wij 
bevestigen dat er hierover niet de minste twijfel bestaat. De overname van de school past volledig in de 
bovenlokale pedagogische rol van het provinciaal onderwijs om onderwijskansen te garanderen. 
 
De voorwaarden waarnaar u verwijst en het verdere praktische verloop worden momenteel in een constructieve 
sfeer met de vertegenwoordigers van de school besproken. 
 
In de hoop u met deze informatie van dienst te zijn, tekenen wij 
 
Met vriendelijke groeten 
 
Namens de deputatie 
 
get. Renata Camps      get. Jean-Paul Peuskens 
provinciegriffier       gedeputeerde 


